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Van:
Verzonden: woensdag 14 juni 2023 20:10
Aan:
Onderwerp: Re: Uitnodiging van Provinciale Staten Overijssel - 28 juni

Categorieën: NX Filtration

 
We spraken  vanmiddag om 13 uur, hij is toen even aangeschoven bij het overleg van de kerngroep. We 
hebben toen met hem afgesproken dat ik een mail aan de provincie op zou stellen die hij vanavond zou bespreken 
met . Die mail heeft hij om 16.30 ontvangen en ook een app dat die mail was gestuurd (en die app is door 
hem gelezen). 
Ik stel dat proces aan te houden waarin ik voorstel morgenochtend tot een definitieve tekst aan de provincie te 
komen. Er staan nl twee tekstvoorstellen in. De discussie heeft vele kanten ;-) 
Ik stuur je die mail zo door. 

 

Met vriendelijke groet, 
  

 
strategisch adviseur  
M: +31(0)6  
E: @vechtstromen.nl 

op vrijdag niet aanwezig 

Van: @vechtstromen.nl> 
Verzonden: Wednesday, June 14, 2023 7:56:04 PM 
Aan: @vechtstromen.nl> 
Onderwerp: RE: Uitnodiging van Provinciale Staten Overijssel - 28 juni  

 

Kun jij een mail sturen aan  hierover om te vragen hoe hij in ons advies  staat? ( ik kan het ook zelf doen, 
maar omdat jij dit coördineert vind ik het netter om het  bij jou te laten) 

Met vriendelijke groet, 

 
 Strategie en Omgeving 

Waterschap Vechtstromen 

T: +31 (0)6  
E: @vechtstromen.nl 
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T: 088 2203333 
www.vechtstromen.nl  

     

 
 
 
De informatie in dit e-mail bericht (inclusief informatie in bijlagen) is uitsluitend bestemd voor het gebruik door de geadresseerde. 
Indien u deze e-mail per ongeluk ontvangt, verzoeken wij u vriendelijk contact op te nemen met de opsteller daarvan, het bericht 
te vernietigen en de inhoud daarvan niet te gebruiken of aan derden te openbaren.  
  
  

Van:  @vechtstromen.nl>  
Verzonden: woensdag 14 juni 2023 12:54 
Aan: @vechtstromen.nl>;  

@vechtstromen.nl> 
Onderwerp: Re: Uitnodiging van Provinciale Staten Overijssel - 28 juni 
  
Hallo, 
  
Ik begrijp dat ze zich willen laten informeren over de gevolgen van een dergelijke grondwateronttrekking.  
  
Dat vind ik een begrijpelijke vraag en vragen wij ons ook af. We kunnen daar inhoudelijk niets over zeggen omdat we 
de juiste informatie niet hebben. Dat is de essentie van onze zienswijze. Dus zolang we die informatie niet hebben, 
wil ik daar niets over zeggen. Onze zienswijze is duidelijk genoeg. 
  
Als ze een korte reflectie van ons willen op onze visie op grondwaterbeheer en onttrekkingen in algemene zin, dan 
kunnen we dat wel doen. Dat kan  dan doen. Hij moet zich dan wel houden aan huidig beleid en evt 
aangeven wat geagendeerd is in WBP of nieuw bestuursakkoord.  
  
Mijn voorstel is dat we dit afstemmen met . Er wordt namelijk gevraagd of hij kan aanschuiven. 
Bestuurlijke vertegenwoordiging kan hoe dan ook niet. We hebben nog geen nieuw DB en we hebben PEIL-dag/AB. 
  
Vriendelijke groeten,  
  

  
  

  
T: 088 2203333  
E: @vechtstromen.nl  

Van: @vechtstromen.nl> 
Verzonden: woensdag, juni 14, 2023 11:59 AM 
Aan: @vechtstromen.nl>; Richard Andringa 

@vechtstromen.nl> 
Onderwerp: RE: Uitnodiging van Provinciale Staten Overijssel - 28 juni 
  
Hoi, 
  
We hebben een paar opties: bestuurlijk gaan, ambtelijk gaan of niet gaan. 
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Bestuurlijk: 
Ons bestuur kan niet op 28 juni. Dit is een verzoek van PS die ongerust is over de gevolgen van onttrekkingen door 
NX Filtration. Ons bestuur kan die dag niet, wat volgens mij ook beter is gezien alle commotie rond NX en omdat we 
net in de overgang zitten van  het oude naar het nieuwe DB. Het nieuwe DB moet eerst haar positie tov NX helder 
hebben, zodat we ook ambtelijk weten wat de richting is. 
  
Ambtelijk: 
We hebben een technische vraag gesteld aan de provincie vanuit een adviesrol. Die vraag kunnen we technisch 
toelichten (bv door ). Een MER  (zoals PS wil) zou hier zeker van toepassing zijn maar daarover 
hebben we niets gezegd. 
Als we  gaan en we blijven technisch  en feitelijk, dan kunnen we later niet van het nieuwe bestuur de vraag krijgen 
waarom we daar tegen NX Filtration hebben geageerd want dat hebben we dan niet gedaan. 
Niet gaan: 
We kunnen ook besluiten niet te gaan, omdat onze vraag helder genoeg is.  Maar dit zou door de provincie kunnen 
worden opgevat als een teken dat we dit onderwerp niet zo serieus nemen en later ook door ons eigen DB gebruikt 
kunnen worden: dan heb je de kans om iets te zeggen en dan doe je het niet. Het is wel de meest voorzichtige optie, 
als start met het nieuwe bestuur, omdat we hun positie nog niet weten. 
  
Ik zou voor ambtelijk gaan en alleen feiten behandelen. 
Overigens weet ik niet wat de status is van een Benen- op -Tafelgesprek.  
  
  
Met vriendelijke groet,  
  

 
 Strategie en Omgeving 

Waterschap Vechtstromen 
  
T: +31 (0)6  
E @vechtstromen.nl 
  
  

  

 
 
 
 

T: 088 2203333 
www.vechtstromen.nl  

     

 
 
 
De informatie in dit e-mail bericht (inclusief informatie in bijlagen) is uitsluitend bestemd voor het gebruik door de geadresseerde. 
Indien u deze e-mail per ongeluk ontvangt, verzoeken wij u vriendelijk contact op te nemen met de opsteller daarvan, het bericht 
te vernietigen en de inhoud daarvan niet te gebruiken of aan derden te openbaren.  
  
  

Van: @vechtstromen.nl>  
Verzonden: woensdag 14 juni 2023 11:36 
Aan:  @vechtstromen.nl>;  

@vechtstromen.nl> 
Onderwerp: FW: Uitnodiging van Provinciale Staten Overijssel - 28 juni 
  
Dit komt net binnen 
  






